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Beykoz’da “Beykoz İlçesi Afet Lojistiği Zirvesi” 

gerçekleştirildi 

Beykoz Belediyesi ve Beykoz Üniversitesi iş birliği ile "Beykoz İlçesi Afet Lojistiği 

Zirvesi" düzenlendi. Zirvede, afet lojistiği hakkında bilinmesi gerekenler konuşuldu. 

 

Beykoz Üniversitesi Kavacık Yerleşkesinde, Beykoz Belediyesi ve Beykoz Üniversitesi iş birliği 

ile “Beykoz İlçesi Afet Lojistiği Zirvesi” düzenlendi. Gerçekleştirilen zirvede afet durumlarında 

lojistik hakkında bilinmesi gerekenler ve genel afet durumlarına ilişkin konular konuşuldu. 

Zirveye, Beykoz Belediye Başkanı Murat Aydın, Beykoz Kaymakamı Faik Oktay Sözer, Beykoz 

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, Beykoz Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı 

Engin Özmen, İstanbul AFAD Anadolu Yakası Birlik Müdürü Bilal Öztürk, muhtarlar ve AFAD 

personelleri ile öğrenciler katıldı. 2 oturum şeklinde gerçekleşen zirvede alanında uzman 

kişiler afet durumlarında lojistik konularına ilişkin bilgiler verdi. 

“1999 yılında deprem bölgesine 1 haftada ulaşabildik” 

1999 depreminden bahsederek konuşmasına başlayan Beykoz Belediye Başkanı Murat Aydın, 

“1999 yılında Marmara depremini yaşadık, ben o zaman belediye başkanıydım. Biz, Kocaeli ve 

Sakarya’ya ulaşmaya çalışıyorduk. Bir hafta içerisinde ulaşabildik. Belki yürüyerek gitsek daha 

çabuk ulaşılacak. Yollar harap olmuş, gitme şansınız yok ve araç götürme şansınızda son 

derece az” dedi. 

“Marmara depremiyle beraber afet meselesi hep gündemimizde oldu” 

Aydın, “1930’lu yıllarda yaşanan deprem ve sonrasında Türkiye’de yaşanan depremler ve 

benzer afetlerle konu gündem olmuştu ama asıl Türkiye’nin gündemine Marmara depremiyle 

beraber afet meselesi hep gündemimizde olmaya başladı. 24 yıldır depremi Türkiye olarak 

konuşuyoruz. Türkiye’nin adeta kalbi gibi olan bir yer Marmara bölgesi. Depremden de çok 

etkilenme ihtimali olan bir bölge. Bunun üzerine birçok çalışmalar yapılıyor” şeklinde konuştu. 

“Beklenmedik acil durumlarla karşı karşıya bırakabilir” 

Zirvenin açılış konuşmasını yapan Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman; 

“Burada, felaketler ve doğal afetler sırasında hayati önem taşıyan bir konuya odaklanıyoruz: 

Afet Lojistiği. Doğal afetler, toplumlarımızı beklenmedik ve acil durumlarla karşı karşıya 



bırakabilir. Depremler, seller, fırtınalar veya diğer afetler, yaşamlarımızı ve çevremizi aniden 

değiştirebilir. İşte tam da bu noktada, afet lojistiği devreye giriyor. Üniversiteler ile Belediyeler 

arasındaki iş birliği, toplumsal gelişim için önemli. Beykoz Üniversitesi ve Beykoz Belediyesi iş 

birliği sürecini bir adım daha ileri taşıyarak, İstanbul’un afet lojistiğini Beykoz ilçesinden 

başlayarak konuşmak, Afet Lojistiğinin önemini ve farkındalığını artırmak ve olası bir afetten 

önce ilçemizde Afet Lojistiği alanında çalışmalar yapan paydaşları bir araya getirmek Afet 

Lojistiği zirvemizin temel amacını oluşturuyor. ” dedi. 

“Her türlü afete karşı hazırlıklı olmalıyız” 

Zirve kapsamında konuşmasını yapan Beykoz Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Engin 

Özmen tüm katılımcılara teşekkür ederken şöyle konuştu; “2012 yılında henüz Beykoz Lojistik 

Meslek Yüksekokulu iken bizler Afet Lojistiği Zirvesi’ni gerçekleştirdik. Alanında uzman 

akademisyenler, araştırmacılar, dernek ve STK temsilcileri ile masaya yatırdık ve önemli 

çıktılar elde ettik. Bugün bu anlamda Afet Lojistiği Zirvesi’nin ev sahipliğini yapmış olmak ve 

Beykoz Belediyesi iş birliğinde gerçekleştirmek son derece önemli. Zirve sonucunda çıkacak 

veriler ile 2012 yılından bu yana neler değişmiş bunları net olarak görebileceğiz. Başka bir 

açıdan baktığımız zaman sadece deprem değil sel, toprak kayması, yangın vb. birçok afette 

planlama şart ve kritik bir öneme sahip. Üniversite olarak Beykoz Belediyesi desteği ile Beykoz 

Üniversitesi Arama Kurtarma Kulübü (BÜDAK) ekibimiz 6 Şubat depreminde koordineli bir 

şekilde sahaya indi. Orada afetzedelere ulaştı ve gerekli yardımlarda bulundu. Bizler deprem 

bölgesinde yaşadığımız için elbette bu depreme ve her türlü afete karşı hazırlıklı olmalı tüm 

planlamalarımızı uygun şekilde tasarlamalıyız.”   

 


